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49e jaargang - december 2023

Maandelijks Nieuwsblad voor Garmerwolde, Thesinge en omstreken

Veranderingen 
in 2023

Het jaar is alweer bijna voorbij. Soms verstrijkt een jaar vrij 
onopgemerkt en soms vinden er juist grote veranderingen plaats. 
Veel mensen kijken op de drempel van het oude naar het nieuwe jaar 
terug en staan stil bij wat er dit afgelopen jaar is gebeurd en met welke 
veranderingen zij te maken hebben gehad. 

Met verandering als thema voor dit decembernummer, 
gingen wij op zoek naar inwoners van onze dorpen – jong 
en oud – die in 2023 met een specifieke verandering te maken 
hebben gehad, in verschillende fasen van het leven. 
De een ging voor het eerst naar de basisschool, 
een ander ging met pensioen en weer een ander 
verhuisde van een rijtjeshuis naar de Oude School. 
Soms ook veranderde het aangezicht van huizen of 
zelfs van het hele dorp.

Gelukkig zijn er zaken die niet veranderen.  
Net als ieder jaar heeft u deze decemberkrant 
met een kaars en een lintje in de bus 
ontvangen. Onze Dr. B. Denker laat onze 
hersenen weer kraken met een rebuspuzzel. 
Verder een kerstverhaal en wat ook weleens 

genoemd mag worden is dat Aly Pepping de decembereditie ook 
dit jaar weer sfeervol heeft opgemaakt. En zoals altijd wensen 
wij iedereen fijne feestdagen en een heel gelukkig nieuwjaar!

De redactie



2

Veranderd 
dorpsgezicht

Schuurhuisje met ruimte en rust
De nieuwe aanbouw van Karin, Lotte, Rossa en Violet aan de Molenweg is een 
verrassing aan ruimte. Het houten schuurtje, zoals het van buiten lijkt, biedt plaats 
aan een badkamer, woonruimte en slaapzolder (met, bij nacht, uitzicht op de 
sterren). Het eerste plan om een aanbouw te maken van twee verdiepingen werd 
door de gemeente afgekeurd; te kolossaal, het moest meer de uitstraling van een 
berging krijgen. De architect besloot toen om dit maar letterlijk op te vatten en een 
archetype schuurhuisje te ontwerpen.
Van binnen voelt het allesbehalve dat. De tweede badkamer is heel fijn en 
doordat deze op de begane grond ligt kunnen Karin en Lotte hier blijven wonen 
zolang ze willen. Nu eerst zal het een ruimte zijn om logés te ontvangen, maar 
ook een plek om je even lekker terug te trekken. Het is een druk huishouden met 
z’n vieren en er zijn altijd veel mensen over de vloer. Met de deur achter je dicht 
kun je hier lekker een boek lezen, in alle stilte werken of studeren.
Het hele huisje is ecologisch gebouwd. Van binnen zijn de muren eigenhandig 
met leemstuc afgewerkt, wat een heel natuurlijke uitstraling heeft. De tuin moet 
nog aangepakt, zodat je hier straks van binnenuit nog meer van kunt genieten.

Onveranderd uitzicht
In augustus 2022 nam ik al poolshoogte bij de aanbouw van Sabine en Cees aan 
de Schutterlaan in Thesinge. Zij besloten twee jaar eerder om niet te verhuizen, 
maar hun woning levensloopbesteding te verbouwen. Het houten geraamte van de 
uitbreiding stond er toen al, het was nog gissen naar hoe de speciale dakrand eruit 
zou komen te zien. De bouw is vertraagd en, na een korte pauze in de zomer, zijn 
er weer iedere dag vanaf 8.00 uur allerlei vaklui in huis aan het werk. Ondanks dat 
vinden Sabine en Cees dit het zeker waard.
De verandering van slapen op de verdieping – waar ze vanuit de badkamer een fan-
tastisch uitzicht op het landschap achter hebben – naar geheel op de begane grond 
wonen, voelt nu al ontzettend goed. Het idee dat Sabine zich met haar progres sieve 
spierziekte door het huis kan blijven bewegen geeft rust voor de toekomst. 
En dat fantastische uitzicht bij het opstaan is gebleven: de nieuwe slaapkamer is 
nu zo gepositioneerd dat je er vanuit bed van kunt genieten. Het huis is veranderd, 
maar wennen hoeft niet. Daarmee wordt bevestigd dat de keuze om hier te blijven 
wonen en het huis aan te passen de juiste was.

Verandering in contrast
Wonen naast de plek waar je geboren bent, je werk in het familiebedrijf twee 
panden verderop: die kans komt maar één keer voorbij. Toen het huis van 
Jansen aan de Schutterlaan in Thesinge in 2018 te koop kwam te staan 
twijfelden Steffan en Jessica Oudman geen moment. Ze grepen deze met beide 
handen aan en vanaf de zomer van 2021 wordt er druk gewerkt in en aan het 
huis. Van het karakteristieke huis zijn alleen de voor- en zijgevels blijven staan, 
op de plek van de voormalige schuur is een nieuw deel aangebouwd. Het 
contrast met het oude huis is groot, maar de architect die Steffan en Jessica in 
de arm genomen hebben gaf aan dat het beter is iets moderns aan te bouwen 
dan te proberen het oude in dezelfde stijl door te zetten. Binnen wordt oud en 
nieuw verbonden door een enorme vide, je kijkt tot in de nok. Er is ruimte voor 
een kantoor en op de verdieping zijn verschillende slaap kamers. De glas-in-
loodramen zijn gerestaureerd en op het nieuwe dak liggen dertig zonnepanelen. 
De plek voelt voor Steffan al als thuis. Voor Jessica zal de verandering 
misschien groter zijn, maar zij kijkt er heel erg naar uit om hier te komen wonen. 
Noël van 15 maanden kan hier straks heerlijk opgroeien: in de beslotenheid van 
het dorp, zijn neefjes dichtbij en met alle ruimte om zich heen.

Als je door Thesinge loopt is er in 2023 best wat veranderd. 
Naast het aantal caravans leek het aantal afvalcontainers op opritten 
niet eerder zo groot als deze zomer: veel dorpsgenoten trokken 
eropuit óf besloten om het thuis wat aangenamer te maken. Niet alles 
gebeurt in het zicht, maar een aantal verbouwingen vallen op. 
Een drietal verhalen achter deze zichtbare veranderingen.

Tekst en foto’s Yvonne Broekhuizen
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Jaël is net voor deze zomer vier jaar geworden. En dan mag je 
natuurlijk naar ‘De Til’, de basisschool in Thesinge. Jaël vond het wel 
spannend, maar had er ook heel veel zin in. Inmiddels zit hij dus al 
een poosje in groep 1 bij Juf Jessica. Iedere ochtend doet Jaël de 
gordijnen open van het grote raam om te kijken of het licht in de klas 
al aan is en hij Juf Jessica al ziet. Hij woont met z’n twee mama’s en 
zusje Linde aan De Dijk, met goed uitzicht op de achterkant van de 
school dus. Jaël vindt het spelen met de andere kinderen in de klas 
heel leuk. ‘Maar het allerleukste vind ik zelf een gebouw maken met 
de lange en de dikke blokken in de bouwhoek’, aldus Jaël.

Nienke Breukink-van der Leij

Grote verandering voor Jaël: 
naar de basisschool

Jaël met schoolgenoot Koen en klasgenoten 
Yavi en Nyck voor de ingang van de school 

(foto Koos van de Belt)

augustus het bericht dat Joris verwacht werd op de Marietje Hester, 
een vrachtschip van rederij Danser van Gent uit Delfzijl. Op de dag 
dat hij vertrok werd het opeens ‘echt’ en kwam het besef dat Joris vijf 
maanden weg zou zijn. We hebben hem zelf naar het schip gebracht. 
Het was een hele geruststelling dat we hartelijk werden ontvangen 
door de bemanning van het schip. Het afscheid bleek echter toch 
lastiger dan gedacht. We reden naar huis met de nodige zorgen over 
hoe het hem allemaal zou bevallen.

We zijn nu een paar maanden verder en het gaat gelukkig goed met 
Joris. We hebben regelmatig contact en volgen het schip via 
Vesselfinder. Hierop kunnen we precies zien waar het schip vaart en 
welke route het volgt. Dit is een nieuw dagelijks ritueel voor ons 
geworden en ook van opa. Het schip heeft geen vaste route dus het 
is steeds weer een verrassing wat de volgende bestemming is. Tot 
nu toe waren dat bestemmingen in Nederland, Engeland, Noorwe-
gen, Duitsland, Letland, Polen, Finland, België, Frankrijk en Spanje. 
Wij krijgen regelmatig via whatsapp een update van Joris met mooie 
foto’s van onderweg of van de bestemming. Eind oktober waren ze in 
Harlingen en hebben wij even de gelegenheid gehad om hem op te 
zoeken bij de zoutfabriek voordat ze weer naar Spanje vertrokken. 
Joris was toen al helemaal ‘thuis’ op het schip en heeft ons een 
uitgebreide rondleiding op ‘zijn’ schip gegeven.

Joris komt rond half januari weer thuis, dus met de feestdagen zit hij 
nog op zee. Aan boord maken ze het dan gezellig en hebben ze 
gezamenlijk een kerstdiner. Voor ons zal het raar zijn om deze dagen 
zonder hem te vieren. Gelukkig duurt het dan niet lang meer voordat 
hij naar huis komt. 

Fijne feestdagen!  
Peter en Jacintha Havenga

Joris bij vertrek 
(foto Jacintha Havenga) 

Zoon vaart uit
Onze 18-jarige zoon Joris volgt de opleiding Maritiem Officier aan de 
zeevaartschool in Delfzijl. Voor deze opleiding moet hij twee keer een 
stage doen van vijf maanden op zee. De eerste stageperiode start in 
het derde studiejaar. Toen hij begon aan de opleiding leek ons dat 
nog ver weg, maar ineens was het dan toch bijna zover. Vanaf 
augustus zou hij kunnen worden opgeroepen om aan boord te gaan. 
In de zomer waren we samen druk met de voorbereidingen van de 
reis. Want wat neem je allemaal mee voor vijf maanden op een schip. 
Joris maakte zich er zelf niet zo druk over, dit bleek vooral een taak/
proces van ons als ouders (lees: moeder). Uiteindelijk kwam half 



4

In Thesinge zal het niemand zijn 

ontgaan. De Oude School, die al een 

geruime tijd leeg stond, kreeg nieuwe 

bewoners.  

Heerlijke geuren komen uit de grote 

keuken, er wordt flink geklust en de 

school ziet er ineens huiselijk uit.  

Een hele verandering. Wat gaat er met 

de school gebeuren, wie wonen er en 

wat is hun verhaal?

Voor we ons wenden tot de school gaan 
we een tijdje terug in de tijd. Het verhaal 
van Rebecca en René is namelijk te 
bijzonder om niet te vertellen. Rebecca is 
geboren in Australië, in een van de 
suburbs van Sydney. Toen ze anderhalf 
jaar oud was, verhuisde het Nederlandse 
gezin terug naar hun thuisland, omdat 
haar moeder heimwee kreeg. Zij groeide 
op in de Achterhoek en woonde daarna 
tijdens haar studies in verschillende 
steden. Ze werd verpleegkundige bij het 
ziekenhuis in Nijmegen. In 2002 ging ze 
met een vriendin mee met de goedkoop-
ste groepsreis die ze konden vinden: naar 
Malta. Op diezelfde groepsreis was ook René, toen nog met 
lang haar. René, geboren in Libanon, maar met zeven 
weken oud al geadopteerd door een typisch Gronings 
gezin, groeide op in Ten Boer. Na een paar jaar verhuisden 
het gezin  Schriemer naar Appingedam en later naar 
Harkstede. René deed mts en werd elektricien. 

Verliefd, verkering en getrouwd
René: ‘Rebecca was het eerste meisje met wie ik een 
normaal gesprek kon voeren’, vertelt hij, ‘niet zo’n meisje 
dat alleen praat over hakken en make-up.’ Na de groepsreis 
nam de groep afscheid van elkaar op Schiphol. ‘En toen gaf 
hij me een hand! Geen kus!’, roept Rebecca. Daarmee was 
het voor haar een duidelijke zaak. ‘Als je jouw haar knipt 
dan kom ik kijken’, had Rebecca gezegd tijdens de reis. 
Dus dat deed René. Hij nodigde Rebecca en haar vriendin 
uit op zijn verjaardag. Naderhand besloten Rebecca en 
René dat ze ‘niets’ voelden voor elkaar. Maar toen René 
besefte dat hij tóch verliefd was, kreeg hij het wijze advies 
om haar zo snel mogelijk een bos bloemen te sturen met 
een kaartje erbij dat hij zich had vergist. Zo gezegd, zo 
gedaan. Op dat moment was Rebecca echter bij haar 
ouders, ze volgde daar samen met haar vader het EK van 
2004. Kennelijk vond de postbode de boodschap zo leuk 
dat de hij de tekst persoonlijk vertelde aan een huisgenoot 
die thuis was. Zij belde Rebecca op: ‘Je hebt een bos 
bloemen gekregen van een jongen uit Groningen, met de 
boodschap “ik heb me vergist, ik ben toch verliefd”, jubelde 

de huisgenoot. Bij Rebecca’s ouders thuis was de voetbal-
wedstrijd ineens niet meer zo interessant. ‘Bel die jongen!’ 
riepen haar ouders meteen. René, ook het EK aan het 
kijken met een stel vrienden, werd gebeld (‘ik ook op jou!’) 
en sinds dat moment hadden René en Rebecca verkering.
René liet er geen gras over groeien. Na een jaar samen 
vroeg hij zijn vriendin ten huwelijk. Ze trouwden op 17 
februari 2006 en Rebecca besloot haar baan in Nijmegen 
op te zeggen. Ze kochten een huis in Ruischerwaard.

Passie voor eten
René wilde graag meer weten over zijn herkomst. In 2012 
en 2014 gingen ze samen naar Libanon. Hij vond hier niet 
de antwoorden die hij zocht, maar werd wel geïnspireerd 
door de Libanese keuken. ‘De passie voor het eten werd 
daar echt aangeslingerd. Veel verse groenten, geen zakjes 
of pakjes, die keuken is daar super doorontwikkeld.’ René 
begon een cateringbedrijf vanuit huis. De keuken was 
twaalf vierkante meter en voor een grotere opdracht werd 
het hele huis gebruikt. Kruiden werden ondertussen vanuit 
Libanon meegebracht. Na een half jaar werden de 
opdrachten minder en werd René gebeld door een 
detacheerder of hij bij Strukton wilde werken voor twee à 
drie dagen in de week. Dat was perfect: zo kon hij zijn 
opdrachten combineren met flexibel werk.

Van leegstand naar gezellig  woonhuis 
met cateringbedrijf

Rebecca en René voelen zich als nieuwe bewoners al 
helemaal thuis in Thesinge en de Oude School 
(foto Koos van de Belt)



Zoektocht naar herkomst
Al vond René in Libanon geen antwoorden over 
zijn herkomst, het land liet hem niet los. ‘Ik voel 
me thuis in Libanon, maar ook weer niet, ik zat 
een paar jaar in de knoei met mijzelf. Vooral 
omdat ik niks wist.’ Later kwam hij via Facebook 
in contact met een man die zijn oom bleek te zijn, 
en daarna ook met zijn biologische moeder. ‘Het 
voelde al vertrouwd sinds het eerste appcontact. 
Mijn moeder was op 17-jarige leeftijd zwanger 
geraakt en werd door haar ouders gedwongen mij 
af te staan. Ze bleek de hele tragedie te hebben 
verdrongen, maar met de tijd kwamen er steeds 
meer herinneringen boven en vielen er dingen op 
hun plek.’ Na een bevestigende ouderschapstest 
werd er ook met elkaar gebeld om elkaar te 
kunnen zien. René blijkt ook een halfzus te 
hebben die in België heeft gestudeerd en nu in 
Amsterdam woont. Op 11 november 2019 
ontvingen Rebecca en René voor het eerst hun 
(schoon)moeder en (schoon)zus in Groningen en 
sindsdien is er goed en regelmatig contact.

Zoektocht naar groter huis
Het rijtjeshuis in Ruischerwaard werd letterlijk te 
klein door René’s toenemende cateringopdrach-
ten én de passie voor planten en bloemen van 
Rebecca.  Ze besloten rond te gaan kijken naar 
een ruimere woning. ‘We reden veel rond in de 
buurt en vonden Thesinge heel erg leuk’, vertelt 
Rebecca. ‘Vrienden van ons, verhuisden naar het 
dorp en we hielpen hen met klussen.’ René 
begroette iedereen al enthousiast met ‘buurman’. 
Toen Rebecca hoorde dat de oude school nog 
steeds te koop stond, ondernamen zij direct actie. 
Afgelopen 31 juli tekenden ze het koopcontract bij 
de notaris en tegelijkertijd werden de gipswanden 
al geleverd bij de voordeur. ‘Door twee aardige 
buurmannen was een zeil over het gips gelegd: we 
waren helemaal verbaasd door de vriendelijkheid’, 
zegt René. Het stel voelt zich helemaal op hun 
plek.

Werken, verbouwen en delen
Rebecca werkt sinds twee jaar als Wmo-
consulent bij WIJ in Groningen. René verzorgt, 
als eigenaar van Schriemer Catering, zijn 
cateringopdrachten vanuit huis. De positieve 
verhalen over zijn kookkunsten gonzen al door 
het dorp sinds Lopend Eten afgelopen oktober. 
En wat gebeurt er met de gymzaal? Hier zijn 
plannen voor: de zaal zal worden omgetoverd tot 
een professionele keuken met workshopruimte en 
wellicht ook een vide met beamer voor bijeen-
komsten. René en Rebecca zouden graag het 
eten dat over is van opdrachten willen uitdelen 
aan mensen die het minder breed hebben. ‘Als je 
een pannetje meeneemt, dan zorgen wij dat het 
gevuld wordt’, noemt Rebecca. Thesinge is een 
bijzonder stel rijker.

Elise Vliem

Van leegstand naar gezellig  woonhuis 
met cateringbedrijf

Van oud  naar nog ouder  
(foto’s Koos van de Belt)

Kerk verschiet van kleur
Na enkele maanden van bouwwerkzaamheden is eind november de Gereformeer-
de kerk van Thesinge weer van achter de steigers tevoorschijn gekomen.  
Het meest opvallende in de eerste aanblik zijn wel de kleuren die zijn toegepast. 
Een grote verandering

Werkzaamheden
Begin 2023 zijn door de Nationaal Coördinator Groningen enkele aanpassingen gedaan 
zodat het gebouw aardbevingsbestendig is. De afgelopen maanden is bevingsschade 
aan het gebouw hersteld en is er grootonderhoud uitgevoerd aan de binnen- en 
buitenzijde van de kerk. Diverse scheuren in de binnenmuren, ontstaan als gevolg van 
aardbevingen, zijn weer hersteld. Daarna zijn de muren en het gewelf opnieuw geverfd. 
Hierdoor is het weer een stuk lichter geworden in de kerk.  Aan de buitenzijde is veel 
hersteld. Met name onder de gestuukte lijsten en afdekkers bleek veel metselwerk los te 
zitten wat ook weer scheuren in het stucwerk veroorzaakte. Gelukkig kon ook dit weer 
constructief sterk en onzichtbaar hersteld worden. 

Kleurenonderzoek
Veel 19e eeuw gebouwen met neoclassicis tische kenmerken kennen we als statige, wit 
gestuukte gebouwen of met wit gestuukte elementen. Zo ook de kerk in Thesinge. Uit 
ervaring weten we dat de oorspronkelijke uitstraling van deze gebouwen vaak anders is 
geweest en dat onder deze witte lagen meestal andere kleuren verborgen gaan.  
Om tot de juiste kleur stelling aan de buiten zijde van de kerk te komen is onderzoek 
gedaan door kleuronderzoekers Veldman&Veltman. Dit onderzoek hield in dat op 
verschillende plekken alle aanwezige verflagen tot op de oorspronkelijke laag werden 
blootgelegd. Op het stucwerk van de kerk in Thesinge kwamen op sommige plekken wel 
twaalf verschillende kleurlagen voor. Met als eerste, oorspronke lijke, laag een steenrode 
kleur. Hiermee heeft men willen aansluiten bij het schoon metselwerk ofwel de baksteen. 
De kleuren vloeien zo ongeveer samen.  Opmerkelijk is dat hiermee de neoclassicis tische 
architectuur dus niet geaccen tueerd wordt maar ondergeschikt gemaakt. De begeleidend 
architect (architecten bureau Kijlstra-Brouwer) duidt deze keuze van destijds als sober-
heid die bij de Gereformeerde geloofsgemeenschap paste. Uit het onderzoek bleek ook 
dat de ramen groen zijn geweest en de voordeuren een houtimitatie hebben gehad. 

Oorspronkelijk kleurenpalet
Voor de nieuwe kleurstelling zijn we uitgegaan van de kleuren uit de eerste periode. 
Ondanks de atypische kleuren vinden we het goed passend bij de architectuur en bij de 
periode en de gemeenschap waarvoor de kerk gebouwd is. In het ensemble van kerk en 
pastorie is het onderscheid tussen beide gebouwen in kleur groter geworden. Toch blijft 
de onderlinge samenhang tussen beide gebouwen, wat ons betreft, overeind. Interes-
sant is de vraag hoe de oorspronkelijke kleurstelling van de pastorie is geweest ten tijde 
van de bouw, in combinatie met het baksteenrood op de kerk. 

De steigers zijn weg en de kerk is weer schoongemaakt. Dat wil nog niet zeggen dat we 
helemaal klaar zijn. Vanwege het slechte weer konden we het stucwerk aan de 
buitenzijde slechts éénmaal schilderen. In het voorjaar, als het weer beter is, zal het 
stucwerk aan de buitenzijde nog een keer afgeschilderd worden. Dan staat het gebouw 
er voor de komende jaren weer goed bij. 

Namens Groninger Kerken, Christiaan Velvis
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In een enorme organisatie als het UMCG lopen niet alleen dokters en 
verpleegkundigen in witte jassen rond. Ook achter de schermen wordt 
heel veel werk verricht. Denk alleen maar eens aan alle patiënten-
gegevens die vastgelegd moeten worden, voor onder anderen huis-
artsen en verzekeraars. Marian Baarda hield zich als stafmedewerker 
maar liefst 35 jaar lang daarmee bezig. 

Het is niet makkelijk om het werk van Marian in een paar woorden te 
omschrijven. ‘Automatiseringssystemen inrichten zodat alles wat 
geregistreerd moet worden ook geregistreerd kan worden’, zo omschrijft 
ze het zelf. ‘Een boeiende baan, maar na zo veel jaren zag ik steeds 
weer plannen langskomen die ik al eens eerder had gezien terwijl er in 
wezen eigenlijk niets veranderde. En de regeldruk nam steeds meer toe, 
zodat je je werk niet zelf kunt indelen zoals jij denkt dat nuttig is.’ 
Kortom: tijd om met pensioen te gaan. Hoe dat bevalt? ‘Relaxt! Niet 
meer ’s ochtend om zeven uur op de fiets. Niet meer bestookt worden 
met allerlei dingen die gedaan moeten worden.’
Wat niet wil zeggen dat Marian niets meer te doen heeft. Ze is bijvoor-
beeld redactielid van de Garmer & Thesinger Express en sinds kort ook 

Koos 
hangt labjas 
aan 
de wilgen

De eerste kilometers in pensioentijd worden weggetrapt (foto Henk Tammens)

(foto Patrizia Meijer)

lid van de Plaatselijke commissie van de kerk. Ook is ze al jarenlang 
voorzitter en penningmeester van het Gemengd Mannenkoor Garmer-
wolde. ‘Maar dat kan (bijna) allemaal overdag. En ik hoef niet op vaste 
dagen ergens te zijn. Ik kan mijn eigen dagindeling maken, zo maar 
gaan wandelen of de stad in als ik zin heb. Dat is wel de grootste 
verandering; ik kan mijn eigen gang gaan.’

Anne Benneker 

Het is voor Thesinger Koos van de Belt wel even anders nu hij sinds  
1 december 2023 met pensioen is. Koos werkte 42 jaar met plezier als 
analist op het Laboratorium Geneeskunde van het UMCG, later ook als 
leidinggevende. 
‘Ik zal de werkzaamheden missen’, vertelt Koos. ‘Vooral de werk-
omgeving en de sociale contacten, met name met jonge collega’s en 
stagiaires.’ Als leidinggevende van de afdeling had Koos veel contacten 
en was hij ook aanspreekpunt voor artsen en firma’s die langskwamen. 
In die zin is zijn pensionering een grote verandering.
De afscheidsreceptie van zijn werk was heel leuk en goed. Bij het 
UMCG is het gewoonte dat iemand die met pensioen gaat met de taxi 
van huis gehaald wordt en ook weer wordt teruggebracht. Collega’s 
hadden een mooi lied gemaakt en veel ex-collega’s kwamen langs.
Voor de komende tijd is Koos van alles van plan, zoals meedoen aan 

Pensionada Marian 
gaat graag 
haar eigen gang

Walking Football bij vv GEO en hij wil zich meer in zijn hobby fotografie 
bekwamen.  
Daarnaast houdt Koos van tuinieren; in zijn eigen tuin, in die van 
dorpsgenoten en bij zoon Tim in Kolham. 
Pasgeleden heeft hij zijn vishengel uit de schuur gehaald om te gaan 
vissen in het maar. Ook wil hij het komende jaar zijn racefiets van stal 
halen en weer gaan wielrennen. Betsy was al met pensioen en dat biedt 
meer mogelijk heden om er samen af en toe op uit te gaan met hun 
kleine caravan. 
Zijn afscheid is nog niet helemaal afgerond. In januari volgt er in 
Trefpunt nog een heerlijk etentje met zijn inmiddels ex-collega’s.  
Een leuk vooruitzicht waar Koos zich enorm op verheugt.

Irene Plaatsman



Vrijwilliger in de ReShare winkel

Ina voelt zich helemaal gelukkig als ze in de Reshare Store  
als vrijwilliger aan het werk is (foto Koos van de Belt)

Een beeldbepalend gebouw wordt het, de nieuwe boerderij van de 
familie Wigboldus. Of eigenlijk is dat al zo. Als je vanaf de Rijksweg 
kijkt, zie je het oprijzen. Nu alleen nog het bedrijfsgedeelte, met 
daarin onder andere de zeer ruime stal, kantoorruimte, machine-
kamer, twee robot units en een melktanklokaal. Met 2400 m2 maar 
liefst vier keer groter dan de huidige bedrijfsgebouwen, omdat het 
daarmee voldoet aan de wettelijke eisen. In de wet krijgen dieren 
meer vierkante meters per dier en dus moet het gebouw groter zijn. 
Het dubbelkapgedeelte aan de voorzijde alleen is al net zo groot als 
de twee schuren van de oude boerderij. 
Vanaf de weg is het misschien niet zo duidelijk te zien, maar als je 
ter plekke voor het complex staat zie je hoe mooi het is, met 
hout bekleding, rode muren en gevels die net even teruggezet zijn 
zodat een mooi overstekend dak ontstaat. 

De familie Wigboldus heeft er goed en lang over nagedacht en zeker 
dertig ontwerpen gemaakt, in overleg met de architect. 
Willard vertelt na een korte nacht: ‘De koeien staan net één dag in de 
nieuwe stal. Ze moeten om de acht uur door de volautomatische 
melkrobots heen. Koe en robot moeten daar nog aan wennen, dus 
moeten we ze nog leiden. En dat moet nu dus ook ’s nachts 
gebeuren. Op den duur gaat dat allemaal vanzelf.’
‘Ook het ooit nog te bouwen nieuwe woonhuis zal beeldbepalend 
worden’, vertelt Willard. ‘Het huis komt naast het bedrijfsgedeelte, 
ook aan de kant van de Rijksweg, en zal in stijl en lijn komen met 
wat er nu al staat.’ 

Anne Benneker

Skyline Garmerwolde verandert 

 (foto Sieb-Klaas Iwema)

Truus Top-Hettinga

In de vintage- en tweedehandskledingwinkel van het Leger des Heils in 
de Oosterstraat (schuin tegenover de ANWB-winkel) is Ina van Zanten-
Beekman uit Thesinge al ruim vijf jaar actief als vrijwilliger. ‘Als je vraagt 
naar een grote verandering in mijn leven, dan is dit het wel’, zegt Ina. ‘Vijf 
jaar geleden sloot ik een ziekenhuiscontrole af met mooie berichten. Ik 
wandelde in opperbeste stemming even de stad in en ging bij ReShare 
naar binnen. Daar hing een bordje: Vrijwilligers gezocht. Ik reageerde 
puur spontaan: Hier ben ik! En ik zou de volgende dag al kunnen 
beginnen. Dat heb ik thuis eerst met mijn man Jacob besproken en de 
week daarna ben ik begonnen met een inwerkperiode.’

Aandacht zonder oordeel 
‘Dit werk heeft mij veel nieuwe inzichten gegeven. Je komt in aanraking 
met dak- en thuislozen die naar de nachtopvang gaan, daar kunnen 
douchen en een ontbijtje krijgen. Daarna moeten ze zichzelf weer redden 
en dat is vaak buiten op straat. Door de verhalen van deze mensen 
begrijp ik hoe je in zo’n armoedige situatie terecht kunt komen. Lieve 
mensen die door allerlei problemen verslaafd raken aan drugs of drank en 
vaak door relatieproblemen huis en haard kwijtraken. Het vermogen om 
structuur te houden in het bestaan, wat nodig is om een baan te hebben, 
is moeilijk. Bij ReShare begeleiden wij mensen terug naar de arbeids-
markt. Ze werken samen met ons in het team in de winkel en komen 
daarbij in contact met veel andere mensen. Aandacht 
geven en vooral vriendelijkheid en niet oordelen over of 
veroordelen van het gedrag zijn voor mij de leidraad. Een 
junkie die kouwelijk binnenkomt vraag ik of ik een sjaal en 
muts voor hem zal gaan zoeken. Deze aandacht doet hem 
goed en ik ben blij met zijn “dank u wel!”. En ik heb geleerd 
om geen oordeel te hebben over een cliënt met een pakje 
sigaretten in de zak die geen geld heeft om boodschappen 
te doen. Ik heb een andere kijk op de wereld en de 
mensheid ontwikkeld. Ik vind het echt belangrijk om 
mensen te groeten en in deze tijd van het jaar wens ik hun 
een gezegende kerst. Aan de reacties te merken geeft dit 
de ander en ook mijzelf even een blij moment.’ 

Inzamelactie en andere donaties
‘Op een dag kreeg ik een ingeving en bedacht een motto: Als het onder 
goed zit, dan zit het boven ook goed!. De daklozen kunnen namelijk 
douchen in de opvang en trekken dan hun gedragen kleding weer aan. 
Wat is er fijner dan schoon ondergoed aantrekken als je fris gewassen 
bent? Bij twee kerken heb ik het idee geopperd om nieuw ondergoed in 
te zamelen en ik heb alle medewerking gekregen.
Ook van de weggeefwinkel in Ten Boer krijg ik spullen voor ReShare. In 
onze winkel worden door particulieren ook veel tweedehandsspullen 
ingebracht. Vooral aan schoenen is altijd grote behoefte. Onlangs werd 
een donatie gedaan door een bekend kledingmerk en mijn leidingge-
vende kocht de inhoud van een container met tassen op. Dat zijn 
nieuwe spullen waar we flink van verkopen. Bij ons werken twee 
betaalde krachten en verder is alles vrijwilligerswerk. De opbrengsten 
van de winkel gaan naar sociaal maatschappelijke organisaties. Het 
contact met klanten en de verkoop liggen mij goed, maar wat ik ook 
prachtig vind is het verzorgen van de etalage van de winkel. Dit heeft 
raakvlakken met mijn vroegere werk als bloemist. Door het werk bij 
ReShare voel ik meer dankbaarheid voor mijn eigen thuissituatie. Het is 
niet vanzelfsprekend dat wij het zo goed hebben. Van mijn moeder en 
mijn oma heb ik geleerd dat je klaar moet staan voor je medemens. 
Blijkbaar zit dit in de genen.’ 
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Een redelijk constante factor in het leven is de aanhoudende stroom 
 veranderingen. Dat kunnen fantastische veranderingen zijn: een kind, 
een kleinkind, een nieuwe liefde, een droombaan. Veranderingen waar-
voor je met liefde je leven aanpast. 

Anders wordt het wanneer het gaat over veranderingen die pijn doen, 
veranderingen waardoor we ineens midden in onze kwetsbaarheid 
staan, veranderingen waardoor we iets kwijtraken. Veranderingen die je 
confronteren met je onmacht. Je machteloosheid. 

Eigenlijk heb je te maken met een tweekoppig monster. 
Aan de ene kant je verdriet, je pijn over wat je bent kwijtgeraakt of over 
wat je overkomt. In alle breedte: verlies van iemand die jou zeer lief is, je 
gezondheid, je werk, ziekte van je kind, je burn out. 
Aan de andere kant jouw leven. Veranderingen als deze slaan een diep 
gat in je bestaan. Een diep gat in jezelf. Daar sta je dan. Zo kwetsbaar. 
En zo zonder routeplanner.

In het handboek coachen staat: accepteren. Ja hoor. Gaan we doen. 
Alleen hoe? Hoe doe je dat? Klopt niks van. Maar wat dan wel? 

Verdriet is uniek. Zoals liefde uniek is. Neem het serieus en voel het. 
Laat het toe. Laat het een deel zijn van je bestaan. Neem het mee, wat 
je ook doet. Teken erover, schilder erover, praat erover, zing erover. 
Schreeuw wanneer je dat nodig hebt. Wandel ermee. Drink er een glas 
wijn over. Leef je verdriet. En huil. 

‘Tranen vormen een rivier die je 
naar een andere plek brengt’ 
(Clarissa Pinkola Estes). 
Huilen is een directe, natuur-
lijke, fysieke reactie van 
mensen op verdriet. Huilen 
helpt om je emotionele balans 
te herstellen. En omgekeerd: 
de kramp die nodig is om je 
tranen in te houden verkrampt 
ook je andere emoties. Een 
huilbui lucht op. Geeft ruimte. Over 
een lange periode geven tranen een 
andere wending aan je verdriet. Een 
andere lading. Kun je weer contact maken 
met de liefde die aan dit verdriet ten grondslag ligt. 
Tranen laten stromen is uiteindelijk je liefde laten stromen.

Alleen zo komt je leven weer in beweging. Ben je langzaam maar zeker 
in staat keuzes te maken die passen in je nieuwe veranderde wereld. 
Ja. Is hard werken. Ja. Kost veel energie. En ook ja, je zult onbegrip 
tegenkomen. Maar veel meer nog zul je liefde, aandacht en vriendschap 
tegenkomen. Mensen weten van verdriet. We kennen het allemaal. 

Jantje Brouwers
dehofsteecoaching.nl

 De eerste belangrijke verandering is dat 
begin dit jaar de Plaatselijke commissie, die al 
jaar en dag bestond uit vier mensen, is 
versterkt met de komst van Marianne Haag-
mans en Jan Alix Uitham. Deze extra hulp 
kunnen we goed gebruiken.

 Een hele grote tweede verandering volgde 
in november. Met vereende krachten werd toen 
de kachel uit het middenpad van de kerk 
verwijderd. De grote kachel met die zwarte pijp 
naar boven vond ik altijd prachtig, maar de 
kerk wordt nu verwarmd door convectoren en 
een kachel enkel voor de show is niet echt 
nodig. En zo ontstond er een heel ander 
aanzicht bij binnenkomst van de kerk. 

 Nog een verandering. Het opwinden van de 
klok, iets wat de Plaatselijke commissie 
voorheen bij toerbeurt op zich nam, wordt nu 
gedaan door de zogenaamde klokopwindpoule 
die momenteel uit dertien mensen bestaat. In 
een tweewekelijks schema takelen de 
opwinders dagelijks de klok op. Geweldig! 
Mochten er meer mensen zich bij de poule aan 
willen sluiten, laat het weten, je bent altijd van 
harte welkom. 

Veranderingen rond de Kloosterkerk

 En ik ga verder. De laatste zaterdag van 
november was er weer het jaarlijkse bedank-
moment voor de grasmaaipoule, met appel-
plaatkoek, koffie, slagroom en een kort woordje 
als vaste ingrediënten. De poule bestaat uit 
twintig mensen die maximaal twee keer per 
jaar het kerkhof maaien en ook hier geldt: 
nieuwe grasmaaiers zijn altijd welkom. 

 Maar ook hier staat een grote verandering 
op stapel. Omdat wij betrokken zijn bij een 
project van Groninger Kerken om de biodiversi-
teit op kerkhoven te vergroten, wordt het maai-
beleid het komend jaar drastisch veranderd. Er 
is een plan gemaakt voor het kerkhof en, naast 
dat er bollen gepoot gaan worden en struiken 
geplant, wordt het grasveld achter de kerk 
slechts twee of drie keer gemaaid, en dat geldt 
ook voor de rand langs het maar. Het kerkhof 
komt er dus heel anders uit te zien. Ook hier 
worden we weer bij gestaan door dorpelingen 
die meekijken en beslissen over het door 
Landschapsbeheer  Groningen gemaakte plan. 
En dan is er ook nog de samen werking met 
de actieve Historische Commissie die bezig 
is met het onderzoek naar wat er zoal in de 

bodem aan archeologische bijzonderheden 
te vinden is; Edzard Krol schreef er in de 
novemberkrant nog over.

Het is toch heel bijzonder allemaal, al die 
hulp. Bij elkaar zijn er zo’n vijfendertig 
mensen bij al deze activiteiten betrokken. 
Naast dat we dat als commissie belangrijk 
vinden worden we er ook nog eens heel erg 
blij van.

Namens de Plaatselijke commissie 
Groninger Kerken,Pluc Plaatsman

De afgelopen maand is het aanzicht binnen in de Kloosterkerk heel erg veranderd, maar ook 
rond de kerk zijn er dit jaar dingen gebeurd of staan te gebeuren die het vermelden waard zijn.

  Theo verwijdert de kachel.  
(foto Eveline Hilhorst)
  Blad genoeg tijdens de opruimdag bij de 
Kloosterkerk (foto Koos van de Belt)

Ongewenste
veranderingen

‘Er is altijd licht, 
als we maar moed genoeg hebben 
om het te zien, 
als we maar moedig genoeg zijn 
om het te zijn.’ 

Amanda Gorman
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Een bijzondere
kerstmorgen
Rob werd op kerstmorgen om vier uur wakker. Hij werd weleens vaker om die tijd 
wakker en normaal gesproken draaide hij zich dan om, maar deze kerstmorgen niet. 
Hij dacht terug aan die bijzondere kerstmorgen nu precies vijftig jaar geleden. Toen 
Rob nog jong was moest hij al meehelpen op het kleine boerenbedrijf van zijn 
ouders. Ze waren arm en het was altijd hard werken. Toen hij vijftien werd riep zijn 
vader hem elke ochtend om vier uur om de paar koeien die ze hadden te melken. Rob 
vond het elke keer weer moeilijk om zijn bed zo vroeg uit te moeten. 

Maar twee dagen voor kerst, vijftig jaar geleden dus, was er iets veranderd. Rob 
hoorde zijn ouders met elkaar praten. Zijn vader zei: ‘Ik vind het zo moeilijk om Rob 
om vier uur te roepen. Hij is in de groei en heeft zijn slaap nodig. Zal ik de koeien 
toch weer zelf doen en Rob laten slapen? Ik gun dat die jongen zo.’ Zijn moeder 
antwoordde dat haar man het al zo druk had. Rob moest eraan wennen en mee 
blijven helpen anders werd het te zwaar voor zijn vader.

Toen Rob hoorde hoe moeilijk zijn vader het vond om hem wakker te maken, werd hij 
helemaal warm van binnen. Zijn vader gaf om hem! Er werd nooit over gevoelens 
gepraat. Zijn ouders en zusjes waren altijd bezig. Iedereen deed gewoon zijn ding. 
Het besef dat zijn vader om hem gaf, deed Rob zo goed dat hij graag iets bijzonders 
voor zijn vader wilde doen. Maar wat? Zoals de anderen in het gezin had Rob een 
paar kleine kerstcadeautjes gekocht. Een kam, haarspelden voor zijn moeder en 
zusjes en een stropdas voor zijn vader. Het waren altijd praktische cadeaus. Op 
kerstmorgen zouden zij elkaar die cadeautjes geven. 

De avond voor kerst kon Rob de slaap niet vatten. Het werd nacht en hij lag maar te 
woelen in bed. Hij keek naar buiten en zag de heldere sterrenhemel over het land en 
de kleine eenvoudige stal waar de koeien stonden. Plotseling kreeg hij een idee. Hij 
zou, voordat zijn vader wakker werd, op deze vroege kerstmorgen de koeien melken, 
ze voeren en de stal schoonmaken. Het was half drie en nog niet te laat. Om vier uur 
zou zijn vader hem roepen. Rob deed zijn kleren aan en sloop het huis uit naar de 
stal. Het was de eerste keer dat hij alleen de koeien molk en dat ging prima. Hij zette 
toen hij klaar was de melkbussen bij de deur, maakte de stal schoner dan ooit en 
voerde de koeien. Daarna klom hij zijn bed weer in en deed of hij sliep. 

Niet lang daarna kwam zijn vader langs om hem wakker te maken. ‘Rob het is vier 
uur. Kom je ook?’ ‘Ik kom vader’, antwoordde Rob en bleef liggen. Het bleef een hele 
tijd stil. Daarna hoorde hij gestommel. Zijn vader kwam binnen en ging op zijn bed 
zitten en omhelsde Rob. ‘Jongen wat een verrassing. Dit zal ik nooit vergeten, het is 
het mooiste kerstgeschenk dat ik ooit heb gekregen.’ Nu vijftig jaar later, zijn vader 
was al lang overleden, moest Rob terugdenken aan dat moment. Het was het 
mooiste kerstgeschenk dat hij ooit had gegeven. 

Naschrift: Leuk om te 
weten dat er in het 

Verenigd Koninkrijk 
kinderen en jongeren zijn 

die naar aanleiding van dit 
verhaal in de kerstnacht 

als geschenk iets 
bijzonders proberen te 

doen voor iemand.

(foto Ton Ensing)

Bij een decemberspecial hoort natuurlijk  
een kerstverhaal.  

Het is gebaseerd op de Engelse parabel 
Christmas Day in the Morning door Pearl S. Buck 

en is vrij vertaald door Irene Plaatsman.  
In dit verhaal verandert de kijk op het leven van 
boerenzoon Rob wanneer hij onopgemerkt zijn 

vader iets hoort zeggen …  
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Matt en z’n matties door Matthieu Visser

Voor dit kerstnummer heeft Matthieu nog één keer de 
tekenpen opgepakt. Hij heeft vanaf zijn 12e vrijwel 
maandelijks een strip getekend onder de kop ‘Matt en 
z’n matties’. In totaal heeft hij 35 keer een humoristi-
sche of kritische strip voor onze krant gemaakt. Veelal 
over actuele onderwerpen. In dit voorjaar tekende hij 
bijvoorbeeld een nest jonge wolfjes die aan de deur 
werden aangeboden als schattige pups. Ook het weer 
was geregeld onderwerp. Sneeuw en ijs maar ook een 
herfststorm of hittegolf. Hondenpoep op de stoep waar 
iemand middenin stapt of iemand die uitglijdt over een 
bananenschil leverden hilarische tekeningen op. 

Matthieu heeft een rijke fantasie en vertelt dat er thuis 
ook meegedacht werd over ideeën voor de strip. ‘Het 
vinden van nieuwe onderwerpen is lastig. In de 
actualiteit is nu niks om lollig over te doen en heel veel 
inspiratie heb ik niet meer. Ik zit op het Wessel Gansfort 
in vwo-4 en heb een bijbaan bij de Agrishop in Garmer-
wolde op zaterdag. Met het bedenken en maken van 
een strip ben ik wel twee dagen bezig. Eerst maak ik 
een schets op papier, maak daar een foto van en teken 
dit over op de iPad waarna ik verfijning aanbreng. In coronatijd zat ik voor 
school al uren achter het scherm en dan heb je van de striptekenhobby 
minder plezier. Tekenen is wel een eindexamenvak voor mij waarin je allerlei 
technieken leert. Ik weet nog niet welke studie ik na volgend jaar ga kiezen, 
maar ik denk niet dat het iets met tekenen te maken heeft. Natuur- en 
scheikunde heb ik laten vallen. De talen, geschiedenis en aardrijkskunde heb 
ik in mijn pakket. Geschiedenis vind ik een heel mooi vak.’
‘Het is wel heel leuk dat ik geregeld word aangesproken over een strip door 
familie en vrienden en soms ook door voor mij onbekende mensen op straat 
of bij de Agrishop!’ zegt Matthieu tot besluit.

Namens de redactie en onze lezers: Matthieu bedankt!

Truus Top-Hettinga

Laatste strip Matt en z’n matties

Matthieu legt de laatste hand aan de laatste strip 
(foto Henk Tammens)
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Tweede Kamer 2023
Lijst Partij Garmerwolde Thesinge

1 VVD 36 31
2 D66 21 18
3 Groen Links- PvdA 124 117
4 PVV 47 42
5 CDA 8 24
6 SP 20 13
7 FvD 5 9
8 Partij vd Dieren 22 14
9 ChristenUnie 11 5

10 Volt 7 4
11 JA21 2 2
12 SGP 1 2
14 50plus 1 1
15 BBB 33 41
16 Bij1 0 1
17 Piratenpartij/ De Groenen 1 1
18 BVNL/Groep van Haga 2 1
19 NSC 37 57
20 Splinter 0 1
22 LEF 0 1

 Totaal 378 385
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Garmerwolde

Verkiezingsuitslagen
Over grote veranderingen gesproken: De uitslag van de Tweede 
Kamerverkiezingen van 22 november. Als G&T-redactie hadden we 
niet kunnen voorzien dat dit onderwerp feilloos binnen het thema van 
deze krant zou gaan passen. Een uitermate geschikte gelegenheid 
om deze keer niet alleen de uitslagen te vermelden, maar ook wat 
extra informatie te bieden ter nadere duiding van deze veranderingen.

De opkomst was zoals gebruikelijk zeer hoog: zowel in Garmerwolde als 
Thesinge stemden 89% van de stemgerechtigden (landelijk: 78%; 
gemeente Groningen: 80%). De uitslagen van de stembureaus in onze 
dorpen staan in de tabel; deze zijn overigens vergelijkbaar met die van de 
gemeente Groningen als geheel, wat uitzonderingen daargelaten zoals 
het hogere percentage stemmen voor de BBB in onze dorpen.
De staafdiagrammen vergelijken de uitslagen over de 
afgelopen drie verkiezingen voor Garmerwolde, Thesinge, 
en landelijk. Een aantal algemene tendensen vallen gelijk op 
in alle drie de figuren, zoals de incidentele opmars van de 
BBB bij de verkiezingen van afgelopen maart en het 
omgekeerde patroon bij de VVD en PVV. (Let wel, de 
 verkiezingen van maart 2023 waren niet voor de Tweede 
Kamer, maar voor Provinciale Staten). Verder fikse verliezen 
bij D66 en veel stemmen voor nieuweling NSC. In het oog 

springende lokale tendensen zijn de forse stapsgewijze toename bij 
GroenLinks-PvdA en vooral sinds dit jaar in Thesinge een opvallende 
afname van CDA-stemmen.
Uit deze data wordt duidelijk dat ook op plaatselijk niveau het heden-
daagse politieke landschap snel kan fluctueren en aan grote veranderin-
gen onderhevig is, maar tevens dat lokale en landelijke veranderingen 
niet per se hoeven overeen te stemmen.

Bronnen: data openbaar beschikbaar via kiesraad.nl en  
gemeente.groningen.nl

Harjo de Poel
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G&T Kerstpuzzel
Voor u ligt de G&T-kerstpuzzel van dit jaar. Ook deze keer 
weer bestaande uit beeldrebussen; u weet wel, net zoals die 
van de grote broer van DvhN, maar dan met Garmerwolde en 
Thesinge als onderwerp. Met andere woorden: elke opgave 
verwijst op een of andere manier naar iets met betrekking tot 
onze dorpen. Hieronder staan de opgaven en om u een beetje 
op weg te helpen hebben we in het invul schema alvast een 
aantal G’s & T’s prijsgegeven. Spaties worden weggelaten, 
dus bijvoorbeeld ‘RONDJE NOSTALGIE’ wordt 
‘RONDJENOSTALGIE’. Het wijst zich verder vanzelf. 
De letters in het grijze gedeelte vormen een in het kader van 
deze decemberspecial toepasselijke uitdrukking. Stuur deze 
uitdrukking vóór 24 januari op naar de G&T-redactie en u maakt 
kans op een Agrishop tegoedbon van 25 euro. Inzenden kan 
via email naar gentexpress_kerstpuzzel2023@hotmail.com, of 
lever in bij een van de bekende redactieadressen (zie colofon). 

Veel puzzelplezier en fijne feestdagen!
Dr B. Denker

1 2

Maak kans op een 25 euro tegoedbon!

3
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Ondanks een luchtvochtigheid van 100% 
was er op 9 december veel aanloop van 
mensen bij de feestelijke ontsteking van de 
kerstboomverlichting. Het organisatiecomité 
had de zaakjes weer goed voor elkaar met 
warme chocolademelk, glühwein, voor de 
bikkels een koud biertje, voor iedereen 
heerlijke oliebollen, en voor de kinderen 
marshmallows die ze konden roosteren 
boven de vuurkorven. Daarmee werd 
Thesinge al een beetje in kerstsferen 
gebracht.

Tekst en foto’s Koos van de Belt

Kerstboom op Smidshouk

  Was de boom in de vorige G&T nog in een 
gebruikelijke stand te bewonderen, hier geeft hij  

zich snel gewonnen aan de kettingzaag van  
Peter Tjeerdsma en de licht sturende trekkracht van 

Klaas Jan Bats en Guus Ottens. 
  Maar sinds 9 december staat hij als fraai 

opgetuigde kerstboom voor drie weken te bewonderen 
op Smidshouk in Thesinge.
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Ingezonden
Binnenkort gaan we het nieuwe jaar weer feestelijk inluiden met 
oliebollen, bubbels en vuurwerk. Over dat laatste ontving de 
 redactie enkele berichten van bezorgde lezers.

Vuurwerk afsteken, in knal- of siervorm, is een echte traditie geworden. 
Tegelijkertijd is het goed om te beseffen dat hierdoor voor sommige 
mensen en de meeste (huis-)dieren de eindejaarstijd helaas vaak 
minder leuk is. Om het gezellig en behapbaar te houden voor iedereen, 
is het daarom erg fijn dat er rekening wordt gehouden met elkaar.  
Dit kan door bijvoorbeeld het vuurwerk alleen af te steken tussen  
31 december 18.00 uur en 1 januari 2.00 uur en geen zwaar, verboden 
vuurwerk uit de categorie F3 of hoger. Zie verder: 
rijksoverheid.nl/onderwerpen/vuurwerk. 
En qua goede voornemens voor het nieuwe jaar: op nieuwjaarsdag 
graag weer de eigen vuurwerkresten opruimen. Tip: het leukst is om dat 
gezamenlijk te organiseren onder het genot van lekkere nieuwjaars-
versnaperingen. Een gezellige jaarwisseling voor iedereen!

Krant te laat
De novemberkrant bleek op vrijdag 24 november wel gedrukt, maar niet 
gevouwen en niet geniet. Bij de binder keek ons bezorgteam derhalve 
tegen een grote stapel losse vellen aan, en hoorde dat men daar dacht 
dat de krant pas vrijdag 1 december uit zou komen. Na een snelle 
reactie van de drukker vernamen we dat de binder de krant niet eerder 
dan maandagochtend kon vouwen en nieten.
Uiteindelijk waren de lokale bezorgers evenmin voorbereid op zoveel 
verwarring, waardoor alleen de kranten in Thesinge en Ruischerbrug ‘al’ 
op maandag werden rondgebracht. In Ten Boer werd de krant op 
dinsdag bezorgd, en in Garmerwolde kon dat helaas pas op vrijdag  
1 december, waardoor de mensen van de binder toch nog een beetje 
gelijk kregen ...
Namens de drukker en binder bieden we bij deze onze oprechte 
excuses aan voor het mogelijk ontstane ongemak.

De redactie
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Op de Najaarsvergadering van de Vereniging Dorpsbelangen Garmer-
wolde van 27 november waren zo’n 40 personen aanwezig. Omdat 
voorzitter Willard Wigboldus met koorts in bed lag, nam Joop van der 
Meché de honneurs waar. Er waren twee gasten: Eric Mooij van de 
Gemeente Groningen en Bart de Vreede namens het Waterschap.

Enkele punten die aan de orde kwamen waren:
•  De herinrichting van de Dorpsweg heeft vertraging opgelopen door 

een boom bij het schoolplein. Asfalteren is nu niet mogelijk, het werk 
wordt doorgeschoven naar het voorjaar 2024.

•  Olga en Baukje organiseren begin volgend jaar weer een AED training.
•  Het Boer Goensepad gaat van een naar twee meter breed, het 

bruggetje wordt niet verbreed. Het blijft een recreatief pad: een 
wandelpad waar fietsers te gast zijn.

•  Iedereen is welkom bij de oliebollentoestand met Oud & Nieuw op het 
schoolplein.

•  De brug en steiger bij Jägermeister moeten worden vernieuwd; het 
strandje met voorzieningen wordt in het voorjaar opgepakt.

•  Er komt een buitenfitnessplaats bij vv GEO, de gemeente maakt 
onderhoudsafspraken voor tien jaar. En tussen het kunstgrasveld en 
het clubhuis komt een pannakooi.

•  Er wordt gekeken of het mogelijk is om bij de oversteek van de 
Rijksweg voetgangerslichten te realiseren.

•  Alle dorpen hebben nieuwe AED’s van de gemeente gekregen, het 
dorpshuis krijgt ook nog een nieuwe.

Najaarsvergadering Dorpsbelangen Garmerwolde
Bart de Vreede over de Waterzuivering
Het onderzoeksproject voor de verwijdering van medicijnresten uit 
gezuiverd afvalwater is officieel van start gegaan. Het komende 
anderhalf jaar wordt onderzocht welke van de drie zuiveringsmethodes 
het meest werkzaam is.
Er vindt groot onderhoud bij de RWZI plaats, te weten: schoonmaken 
bassins, vervanging filterpersen (de vierde is er onlangs in gehesen) en 
bouw slibkoek-overslag. Start bouw april 2024. De groene containers 
worden vervangen door twee gesloten silo’s. Het werk gebeurt in twee 
delen, de zuivering draait dan op halve kracht. Het eerste half jaar wordt 
een overgangssituatie.
Swiss Combi stopt per 1 januari 2024 in Garmerwolde; alleen de locatie 
in Heerenveen blijft draaien. Het is nog niet bekend wat er met de 
locatie in Garmerwolde gebeurt. Vanaf 1 januari moet het slib over de 
weg worden vervoerd, over het water is geen optie.

Na de pauze werden we weer bijgepraat door een aantal  verenigingen. 
Zowel het dagelijks bestuur van de Stichting Dorpshuis als de Activiteiten-
commissie zijn op zoek naar vers (jong) bloed. Het dorpshuis wordt 
verder verduurzaamd; nog in december worden zonnepanelen gelegd.
Er werd geconstateerd dat het jammer was dat er niet meer nieuwe 
bewoners waren: zo’n bijeenkomst is dé gelegenheid om het dorp en het 
dorpsleven beter te leren kennen.

Hillie Ramaker-Tepper

Intocht Sinterklaas
Sint en zijn pieten zijn weer in Thesinge 
geweest. De pieten hadden het erg koud en 
maakten een vuurtje. Omdat dit erg gevaarlijk 
was tussen de huizen werd de brandweer 
gebeld. Deze nam ook de Sint mee naar 
Thesinge. De pieten kregen een uitbrander van 
de Sint. Gelukkig kwam alles goed en ging 
iedereen lopend naar Trefpunt waar de 
kinderen zongen, dansten, en veel lol hadden. 
Sint en pieten hebben ervan genoten.

Sieb-Klaas Iwema

Een geslaagd Sinterklaasfeest in Thesinge: 
met stoute pieten, een vuurtje,  

de brandweer en heel veel pepernoten! 
(foto Henk Tammens)

Nieuws zuivering 

Op donderdag 16 
november is op de 
zuivering de laatste 
nieuwe drooglijn 
geïnstalleerd. 
Dit gebeurde met 
twee grote kranen. 
Er is nu nog één 
oudere lijn; deze zal 
te zijner tijd worden 
weggehaald en niet 
worden vervangen. 

Tekst en foto
Sieb-Klaas Iwema

Zonnepark Op 16 november heeft men het kantoor, de kantine, 
enzovoort naar voren verhuisd; alles staat nu bij de schuren. Sommige 
collectorstraten hebben al een omvormer gekregen. Deze zullen worden 
verbonden met meerdere transformatorstations en via leidingen worden 
aangesloten op het grote elektracontainerstation. Vlakbij de schuren is 
er een geplaatst. Ook zijn er voorbereidingen voor de grondboring om 
de drie gestuurde leidingen onder het fietspad, de Rijksweg en het 
Damsterdiep door te trekken naar het zonnepark.

Tekst en foto Sieb-Klaas Iwema 
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Dorpshuissessies
Op zaterdag 25 november waren er weer Dorpshuissessies in Dorps-
huis de Leeuw te Garmerwolde. Het begon met singer-songwriter Jildou. 
Haar liedjes met zelfgeschreven Nederlandstalige teksten kwamen mooi 
uit bij het gitaarspel. Vervolgens kwam Starling Days: een heerlijk 
rustige, mooi spelende groep. Tot slot kwam Hister. Dit was een 

tweemansband met stevige rock. Tot veler verrassing zongen zij in het 
Gronings. Ook deze band werd door het publiek gewaardeerd. De 
volgende Dorpshuissessies zijn op zaterdag 3 februari 2024 in Trefpunt, 
Thesinge. Tot dan!

Tekst en foto’s Sieb-Klaas Iwema

De Soos
De klaverjasavond in december heeft de 
volgende uitslag opgeleverd:
1 Joke Vliem 4092 pnt.
2 Detta van der Molen 3998 pnt.
3 Henk Vliem 3753 pnt.

De volgende keer is op dinsdag 9 januari, 
aanvang 19.00 uur, in Dorpshuis de Leeuw.

Jannes Ramaker

Dankwoord
Hierbij willen wij alle dorpsgenoten hartelijk bedanken 
voor hun blijk van medeleven na het overlijden van 
mijn lieve echtgenoot en onze vader, Theo Remkes. 
We zijn geraakt door de vele kaarten die wij hebben 
ontvangen. 
Ook de wieken van de molen, die in rouwstand 
waren gezet, vonden wij een mooi gebaar. 
Theo zou dat zeker gewaardeerd hebben. 

Hartelijke groet, Thonie, Hedda, Tessa & Dennis

Oproep
Creatief talent gezocht! 
Het bestuur zou graag het logo van het 
dorpshuis in zijn (digitale) communicatie 
gaan gebruiken. 
Een opzet voor het logo is er al. Wie kan 
ons helpen aan een mooie afwerking? 
Mail dan naar: 
info@dorpshuisdeleeuw.nl.

75-jarig jubileum afgesloten
Zaterdag 14 oktober hebben wij onder barre weers -

omstandigheden onze feestelijke activiteiten in het jubileumjaar 
afgesloten met een zeer geslaagd eindfeest. We kijken terug op een 
zeer geslaagd jaar met diverse festiviteiten. Wij bedanken iedereen voor 
zijn/haar bijdrage. Op naar het 100-jarig bestaan!

Outdoor gymveld
Als bestuur zijn wij op dit moment in gesprek met Dorpsbelangen 
Garmerwolde en de Gemeente Groningen over de realisatie van een 
gymveld met robuuste vaste gymtoestellen op het sportpark van  
vv GEO. Tijdens deze gesprekken wordt ook onderzocht of dit wellicht in 
combinatie kan met de aanleg van een kaboutervoetbalveldje. Het 
eerste gesprek met de drie partijen was zeer constructief en hoop-
gevend. In een volgend bericht kunnen wij samen met Dorpsbelangen 
Garmerwolde hopelijk meer melden over de voortgang.
 
Jeugdteams
Op sportief gebied zijn er ook mooie berichten te melden. Allereerst is ons 
meidenteam langzaam aan het groeien naar een volwaardig team waar-
mee er 11 tegen 11 gespeeld kan worden. Op dit moment zijn er  dertien 
enthousiaste meiden die twee keer per week trainen en op zaterdag hun 
wedstrijden spelen. Na de winterstop start er ook nog een JO7 team 
(jeugd onder 7 jaar): deze groep is doorgegroeid vanuit de ‘kabouters’!  
Er is in dit team overigens nog plek voor enthousiaste kinderen van 6 jaar. 
Doordat vanuit de kaboutergroep kinderen doorschuiven is er ook weer 
plek voor nieuwe kabouters, dit kan vanaf een leeftijd van 4 jaar.

Regionale 7x7 seniorencompetitie
Ook bij de senioren zijn enkele ontwikkelingen te noemen. Sinds enige 
maanden zijn wij in gesprek met enkele regionale clubs en de KNVB om 

te onderzoeken of wij kunnen starten met een 7x7 competitie op de 
zaterdagmiddag. Bij clubs in de directe omgeving is er nog wat terug-
houdendheid om hieraan deel te nemen, maar op dit moment lopen er 
wel gesprekken met NEC Delfzijl, vv Meedhuizen, vv Noordwolde en  
vv Glimmen, die net als wij het idee omarmen. Ook hierbij is ons streven 
om te gaan starten na de winterstop. Onze hoop is dan dat andere 
regionale clubs gaan aanhaken. Wij blijven u op de hoogte houden van 
bovenstaande ontwikkelingen.

Activiteiten rond de jaarwisseling
Tot slot zijn wij bezig met het voorbereiden van de oliebollenverkoop in 
de dagen voor oud en nieuw. Zoals u van ons gewend bent wordt er 
door ons geflyerd in de laatste twee weken van december. En in het 
nieuwe jaar organiseert de vereniging op zaterdag 6 januari het 
traditionele snertvoetbaltoernooi met aansluitend de Algemene Leden 
Vergadering en vervolgens de Nieuwjaarsreceptie. Informatie over de 
tijden volgt nog op onze website. Wij hopen u binnenkort te mogen 
ontvangen op ons sportpark.

Bestuur vv GEO‘een club met ballen’

Decennia Thesinge
Zaterdag 27 januari 2024 zal de tweede editie plaatsvinden van Decennia 
in Trefpunt Thesinge. We beginnen de avond om 20.00 uur met de 70’s 
en nemen je graag weer mee op een muzikale reis naar het heden. Je 
kunt luisteren en swingen op je favoriete muziek, met elk uur een andere 
dj. Kaarten à € 5 kun je bestellen via decennia.thesinge@gmail.com. 
Kaarten zijn ook verkrijgbaar aan de deur, op basis van beschikbaarheid. 
Kom jij ook naar dé muzikale feestavond van het jaar? Dat wil je niet 
missen! 

Namens de Decenniagroep, Kor van Zanten Jzn.
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Oudejaarsdag
Net als vorig jaar wordt op het schoolplein van OBS Garmerwolde een 
Oudjaarsfeest georganiseerd. Tussen 16.00 en 21.00 uur is iedereen 
welkom! Onder het genot van een hapje en een drankje worden er 
oliebollen gebakken. En als je zelf een heel lekker beslag hebt gemaakt 
mag je dat gerust meenemen. Het schoolplein is vuurwerkvrij gebied.

Kerstnachtviering in Garmerwolde
Op kerstavond 24 december om 22.00 uur is er een kerstnachtviering in 
de kerk van Garmerwolde. Verdraagzaamheid en verbinding is het 
thema voor de viering, waarbij ook aandacht aan vluchtelingen en hun 
verhaal wordt besteed.
Daarnaast zingt het Gemengd Mannenkoor Garmerwolde enkele kerst-

liederen en wordt er gezamenlijk met de aanwezigen gezongen. Na de 
viering schenkt de Plaatselijke commissie glühwein en kan er worden 
nagepraat.

Namens de Plaatselijke commissie, 
Ruud Delissen

Kerstavondzang Thesinge
Op kerstavond 24 december organiseert Dorpsbelangen Thesinge, dit 
jaar samen met Christelijk Muziekgezelschap De Bazuin uit Groningen, 
een kerstavondzang in de Kloosterkerk. Het begint om 21.00 uur en 
iedereen is welkom! 
U kunt luisteren naar kerstmuziek, het oude kerstverhaal, een korte 
meditatie waar voor iedereen (jong/oud, wel/niet naar de kerk) iets inzit, 

en u kunt meezingen met de bekende kerstliederen. Na afloop schenken 
we warme chocomelk en glühwein én is er gelegenheid om nog even 
gezellig een praatje te maken. We kijken uit naar uw komst. 

Namens de voorbereidingsgroep, 
Titia van Zanten 

Jaarwisselingsactiviteiten Dorpsbelangen Thesinge
Oudejaarsdag in het Scheuvelhoes
Traditiegetrouw is het Scheuvelhoes weer open op oudjaarsdag. Op 
zondag 31 december vanaf 15.00 uur is iedereen (leden en niet-leden 
van IJsvereniging De Scheuvel) van harte welkom voor een oliebol en 
een drankje om het oude jaar uit te luiden. Vergeet niet de vingers in de 
oren te stoppen als u in de buurt van het Scheuvelhoes komt: mogelijk 
zijn de traditionele carbidknallen hoorbaar.

Kloksmeren
Bij het nieuwe jaar, exact om 00.00 uur, luidt de klok van de Klooster-
kerk. We zijn superblij dat een van de beheerders daarvoor gaat zorgen. 
Vanaf die tijd is er gelegenheid elkaar te ontmoeten in de Kloosterkerk 
voor de nieuwjaarswensen. Dorpsbelangen zorgt voor het traditionele 
drankje.

Oud en nieuw in het Trefpunt
Vanaf 00.30 uur is het Trefpunt geopend. Met een muziekje en een drankje 
is dit dé gelegenheid om het nieuwe jaar gezellig en feestelijk te beginnen. 
 
De Nijjoarsveziede pubkwis 
Vrijdag 12 januari 2024 organiseert Dorpsbelangen weer de Nijjoarsve-
ziede in Trefpunt. We starten om 20.00 uur. De avond staat in het teken 
van een pubkwis. Je mag je als team opgeven maar je kunt je ook 
individueel opgeven en ter plaatse een team vormen. Toegangskaarten 
à € 7,50 kunt u reserveren via dorpsbelangen@thesinge.com of door 
via Telegram een app-bericht te sturen naar Inger de Goey. 
Let op: vol = vol, dus zorg dat je er op tijd bij bent.

Dorpsbelangen Thesinge

Jaarwisselingsactiviteiten Garmerwolde
Kloksmeren
Bij de start van het nieuwe jaar gaan we in Garmerwolde om 00.15 uur 
weer kloksmeren. De kerkklok van Garmerwolde wordt geluid en er is 
een kleine versnapering. Iedereen is dan in de gelegenheid om 
nieuwjaarswensen uit te wisselen.

Concert door twee koren
Op zondag 26 november was in de Kloosterkerk in Ten Boer een 
optreden van de Zingerij uit Lewenborg en TheSingers uit Thesinge. 
Tijdens de generale repetitie op vrijdagavond werden in de mooi 
versierde kerk de puntjes op de i gezet door de beide dirigenten: Cees 
Leurs en Martijn Jager. De koorleden werden getrakteerd op prachtig 
quatres-mains pianospel door beide dirigenten en de samenzang verliep 
naar wens. Op zaterdag moesten ineens allerlei problemen opgelost 
worden. Cees Leurs was ziek en gelukkig durfde Martijn Jager het aan 
om zijn taak over te nemen als hij alle partituren vlot zou ontvangen. Bij 
TheSingers zijn deze altijd voorhanden dankzij koorlid Ron den Boef. 
Met notities van Cees erbij ging Martijn aan de slag. Een ander 
probleem was dat meerdere TheSingers eveneens waren afgehaakt 
wegens ziekte of andere redenen. Dit was vooral spannend voor de 
overgebleven twee alten die gewoonlijk met zijn negenen zijn! 
Onder leiding van Martijn, en dankzij de voortreffelijke voorbereiding 
door Cees, is het een prachtig concert geworden. De kerk zat vol en de 
koren zongen samen en apart een programma van veelal klassieke 

Het koor in de kerk gevuld met zangers van beide koren (foto Ton Bouchier)

liederen. Martijn speelde op de piano een ontroerend mooi stuk van 
Satie. Ook de solisten gaven het concert extra allure. Het slotlied met de 
titel ‘Climb every mountain’ werd door beide koren uit volle borst 
gezongen. Deze tekst is symbolisch voor de inzet van allen!

Truus Top-Hettinga
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Colofon
Contactpersoon redactie 
Garmerwolde
Hillie Ramaker-Tepper 050 541 5335
Thesinge
Metha Nijkamp 050 302 3217
Fotograaf 
Garmerwolde
Patrizia Meijer 06 30 75 42 16
Thesinge
Koos van de Belt 06 12 10 13 78
Penningmeester
Tjakko Tjakkes 050 549 9344
W.F. Hildebrandstraat 61
9798 PH Garmerwolde
Bank: IBAN NL74 RABO 0320 7057 49
t.n.v. Garmer en Thesinger Express
Abonnementen
Abonnementsgeld: € 13,50 per jaar 
(via automatische incasso) 
Postabonnees: basistarief + porto
Prijs losse krant: € 1,50
Bezorgklachten
bezorgen@gentexpress.nl
of bel met de redactie
G&T Express op het internet
www.gentexpress.nl
Opmaak Aly Pepping Thesinge
Druk Drukkerij Groningen
Oplage 525 exemplaren

Volgende krant komt uit op 
2 februari 2024
Kopij inleveren uiterlijk zaterdag 
20 januari vóór 18.00 uur via: 
gentexpress@hotmail.com
Dorpsweg 26 of G.N. Schutterlaan 16

Agenda
Foto van de m

aand

Aan de Havenstraat in Thesinge 
blijft ‘Folkert’ ijskoud onder de 
eerste winterse speldenprikken 
(foto Koos van de Belt)

Elke dinsdag
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 10.00 uur: Volksdansgroep 
Klank en Beweging.
Elke woensdag
Thesinge, Trefpunt; 9.00 - 11.30 
uur: Inloopochtend Noaberstee.
Om de week op dinsdag of op 
donderdag
Garmerwolde, 20.00 - 22.00 uur: 
Open breigroep De Geitenbreiers. 
Info: 06 54 72 25 48 (Hieke).
Vrijdag 22 december
Garmerwolde; vanaf 18.00 uur: 
Ophalen oud papier.
Zondag 24 december
-  Garmerwolde, Dorpskerk; 22.00 

uur: Kerstnachtviering.
-  Thesinge, Kloosterkerk; 21.00 

uur: Kerstavondzang.
Vrijdag 29 december
Thesinge, Trefpunt; 19.30 uur: 
Kaartclub ‘De Eendracht’.

Oudejaarsdag 31 december
-  Garmerwolde, OBS; vanaf  

16.00 uur: Uitluiden oude jaar 
met oliebollen, borrel, en 
gezelligheid.

-  Thesinge, Scheuvelhoes; vanaf 
15.00 uur: Uitluiden oude jaar 
met oliebollen, borrel en carbid.

Nieuwjaarsnacht 1 januari
-  Garmerwolde, Dorpskerk; vanaf 

00.15 uur: Kloksmeren.
-  Thesinge, Kloosterkerk; 

00.00-00.30 uur: Kloksmeren 
tijdens klokgelui.

-  Thesinge, Trefpunt; vanaf  
00.30 uur: Nieuwjaarswensen 
met een muziekje en drankje. 

Vrijdag 5 januari 
-  Garmerwolde, Dorpshuis de 

Leeuw; 17.30 uur: Dorpsborrel.
-  Thesinge, Trefpunt; vanaf 17.00 

uur: Dorpsborrel met snacks. 

Dinsdag 9 januari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 19.00 uur: Klaverjassen bij 
De Soos.
Donderdag 11 januari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 14.30 uur: Nijjoarsveziede 
Garmerstee. 
Vrijdag 12 januari
Thesinge, Trefpunt; 20.00 uur: 
Nijjoarsveziede Pubkwis.
Dinsdag 16 januari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 20.00 uur: Vergadering 
Festiviteiten Sport en Cultuur.  
Van alle verenigingen is een 
afgevaardigde welkom.
Zaterdag 20 januari
Thesinge; vanaf 9.00 uur: Ophalen 
oud papier.
Maandag 22 januari
Ten Boer, Koopmansplein; tussen 
12.45 en 14.00 uur: Inleveren klein 
chemisch afval. 

Donderdag 25 januari
Garmerwolde, Dorpshuis de 
Leeuw; 10.00 uur: Koffiemorgen. 
Een gezellig praatgroepje met 
aandacht en respect voor elkaar.
Vrijdag 26 januari 
-  Garmerwolde; vanaf 18.00 uur: 

Ophalen oud papier.
-  Thesinge, Trefpunt; 19.30 uur: 

Kaartclub ‘De Eendracht’.
Zaterdag 27 januari
Thesinge, Trefpunt; vanaf  
20.00 uur: Decennia, muziek van 
seventies tot heden. (zie artikel)
Vrijdag 2 februari 
-  Garmerwolde, Dorpshuis de 

Leeuw; 17.30 uur: Dorpsborrel.
-  Thesinge, Trefpunt; vanaf 17.00 

uur: Dorpsborrel met snacks. 
Zaterdag 3 februari
Thesinge, Trefpunt; vanaf  
20.00 uur: Dorpshuissessies.


